
Verksamhetsberättelse FOGA 23-24

Post
Ansvariga för utskottet FOGA.

Sammanfatta kort vad ni har gjort under året och hur det har gått.
vi har haft 3 stycken olika gasquer eller sittningar. En sittning för flertal
arkitektskolor, en för alla och en finsittning. Majoriteten av planeringen har gått bra
men det svåra har varit att få folk intresserade och marknadsföringen.

Hur har arbetet gått i relation till den antagna verksamhetsplanen? Vad har
uppnåtts eller ej. Har verksamhetsplanen nyttjats för verksamheten?
Samtliga konkreta mål har uppfyllts. Många av strategierna vi bollade i början av
verksamhetsåret hjälpte oss att fullfölja våra mål. Det var däremot svårt att följa upp
kring strategierna i början av mandatperioden. Specifikt gällande strategierna om
god framförhållning och marknadsföring. Detta tycker vi dock blev mycket bättre
under planeringsprocessen för finsittningen. FOGA som grupp blev väldigt
sammanhörande i andra halvan av verksamhetsåret och blev bättre på att
sinsemellan delegera ansvar och arbetsuppgifter.

Finns det förbättringsförslag för verksamheten?
Se till att ha en mycket god framförhållning. Salsbokning och marknadsföring bör
vara högsta prioritet. Som ledare är det väldigt viktigt att kunna delegera ansvar
vidare i gruppen, se till att inte ta på dig för mycket ansvar.

Hur har gruppen sett ut/fungerat? Finns det förbättringsförslag för
arbetsfördelning?
Det var en bra ide att det var 2 ansvariga och gruppindelningen fungerade bra. Det
finns inga konkreta förbättringsförslag till arbetsfördelningen då majoriteten av
besluten dividerats i mindre grupper för att göra det lättare för de ansvariga.

Sammanfatta kort hur ekonomin gått. Hur har budgetarbetet fungerat. Har
budgeten följts och har det gjorts ändringsbudgetar - varför isåf.?
Ekonomin har i stora drag gått positivt. Budgeten har i stora mån fungerat med hjälp
av styrelsens bidrag och sittningarna har gått relativt +/- noll. Det har varit en
genomgående kontentering och koll på budgeten under året. Utskottet har inte
överansträngt sina interna eller de externa resurserna. Enda ändringen i budgeten
var vid gasque dryck då vi hade för lite budget för den men det tog vi ikapp med på
andra fronter.
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